
 
 
 
                               Ajuntament de                   Caldes d’Estrac 
 
 
 
 
ACTA DE SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE L’AJUNTAMENT 
EN DATA 29 DE GENER DE 2010 
 
Identificació de la sessió 
Núm.: 02/2010 
Caràcter: extraordinari 
Data: 29 de gener de 2010 
Horari: de 13:30 a 14:05 
Lloc: Sala Cultural de la Casa Consistorial de Caldes d’Estrac 
 
 
Assistents: 
 
Sr. Joaquim Arnó i Porras, Alcalde (CIU) 
Sra. Helena Gallardo i Sainz, Segona Tinent d’Alcalde (CIU) 
Sr. Àngel Rusiñol i Esteban, Tercer Tinent d’Alcalde (CIU) 
Sr. Marcos Blázquez i Garcia (CIU) 
Sr. Joan Vázquez i Bellatriu (CIU) 
Sra. Rosa Isabel Cantenys i Monsant (PSC) 
Sr. Miquel González i Monforte (PSC) 
Sr. Pedro Cano i Martínez (PSC) 
Sra. Elena Díaz i Torrevejano (PSC) 
 
 
Presenten excuses: 
 
Sr. Francesc Garcia i Cuyàs, Primer Tinent d’Alcalde (CIU) 
Sr. Ricardo Pérez de la Hoz (PSC) 
 
Secretari: 
 
Sr. Oscar Campos i Planes 
 
1. Donar compte i/o ratificar decrets de l’alcaldia del 1087 al 1108 del 2009 i 

de l’1 al 57 del 2010 i/o acords Junta de Govern Local, si escau. 
 
Alcalde: El dilluns. S’excusa la presència d’en Ricardo, d’en Ricardo Pérez de la Hoz, 
s’excusa la presència del regidor Francesc Garcia i Cuyàs, s’anirà incorporant al llarg 
del Ple la regidora Helena Gallardo. 

Bé continuem l’ordre del dia 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Nosaltres, si us plau, senyor Arnó 

Alcalde: del Ple anterior 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó, 

Alcalde: en el qual 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó, 

Alcalde: ens vam quedar en el punt  
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Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó 

Alcalde: de ratificar els decrets d’alcaldia 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: senyor Arnó, demano la paraula 

Alcalde: es ratifiquin els decrets del 1087 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó, si us plau, no tornem a començar 

Alcalde: al 1108 del 2009 i de l’1 al 57 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó!, volem fer una prèvia a la qual 
tenim dret 

Alcalde:  del 2010 es ratifiquen els decrets? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor volem fer una prèvia a la que tenim dret 

Alcalde:  el seu vot si us plau de ratificació 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: no, senyor Arnó 

Alcalde: abstenció 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, escolti!, nosaltres no hem votat  

Alcalde: primera votació 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: per tant senyor Arnó 

Alcalde: es procedeix a la segona votació 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: nosaltres volem fer una prèvia 

Alcalde: per quatre a favor del Grup Municipal de CIU. 

Queda ratificats els decrets i els acords de Junta de Govern Local. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: a la que tenim dret 

Alcalde:  abstencions 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó 

 

2. Aprovació, si escau, de la nova fitxa descriptiva del lloc de treball: “Auxiliar 
Tècnic/a del territori”. 

Alcalde: Seguim el segon punt 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó, si us plau, 

Alcalde: de l’ordre del dia 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Senyor Arnó, si us plau, tenim 

Alcalde: Segon. Aprovació, si escau, de la nova fitxa descriptiva  

Portaveu del Grup Municipal del PSC: no, nosaltres volem fer una prèvia a la que 
tenim dret 

Alcalde: del lloc de treball d’Auxiliar Tècnic del Territori  

Portaveu del Grup Municipal del PSC: no, nosaltres volem fer una prèvia a la que 
tenim dret i fins que no hàgim fet la prèvia 

Alcalde: en la qual 

Portaveu del Grup Municipal del PSC:   i no ens dongui autorització a la seva prèvia 
nosaltres no estarem en disposició de començar el Ple. 

Alcalde:   a l’acord que s’havia realitzat en el seu moment  
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Portaveu del Grup Municipal del PSC:  Ho sent senyor Arnó? tenim dret a fer una 
prèvia a la  

Alcalde: Auxiliar Tècnic de Territori que no era correcte i per tant atès que la Diputació 
de Barcelona va detectar el seu error ha demanat a l’Ajuntament de Caldes que 
procedeixi a rectificar l’error abans esmentat aprovant la nova fitxa degudament 
rectificada atès que aquesta matèria és qüestió de Ple es proposa el següent acord. 

“”” 

Atès que la fitxa descriptiva del lloc de treball d’Auxiliar Tècnic de 
Territori no era correcta. 

Atès que la Diputació de Barcelona va detectar el seu error i ha demanat 
a l’Ajuntament de Caldes d’Estrac que procedeixi a rectificar l’error abans 
esmentat aprovant la nova fitxa degudament rectificada. 

Atès que aquesta qüestió és matèria de Ple. 

Es proposa al Ple de la Corporació de prendre el següent ACORD 

PRIMER: Deixar sense efecte la fitxa descriptiva del lloc de treball amb 
denominació: “Auxiliar Tècnic Delineant” per no ajustar-se aquesta 
denominació a l’actual normativa. 

SEGON: Aprovar la nova fitxa descriptiva del lloc de treball: “Auxiliar 
Tècnic/a de territori” que s’annexa al present acord. 

TERCER: Donar trasllat del present acord a la Diputació de Barcelona al 
Departament de Personal d’aquest Ajuntament i als representants sindicals 
dels treballadors. 

No obstant el Ple amb el seu superior criteri decidirà allò que cregui més 
oportú. 

           “”” 

Alcalde: Per tant, si tenen alguna cosa a dir sobre aquest punt de l’ordre del dia 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Bé, doncs nosaltres si que tenim a dir, tenim 
molt a dir, tenim a dir primer com li hem demanat que volem fer una prèvia  

Alcalde: Sobre el punt de l’ordre del dia 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: A la qual nosaltres tenim dret, senyor Arnó. 
Consulti el ROF, consulti el ROM, nosaltres tenim dret a fer una prèvia i vostè ens ha 
de donar pas a poder-la fer. 

Alcalde: Si no estan d’acord amb el desenvolupament del Ple 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: amb aquest sentit 

Alcalde: poden impugnar-lo 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Escolti’m senyor Arnó 

Alcalde: sobre el punt de l’ordre del dia. Té alguna cosa a dir. Sobre el punt de l’ordre 
del dia tenen alguna cosa a dir? Sobre el punt de l’ordre del dia tenen alguna cosa a 
dir? Té el micròfon engegat  

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Ara si, abans, no.  
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Alcalde: Tenen alguna cosa a dir? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Nosaltres si que tenim a dir, tenim a dir que 
volem fer una prèvia abans de començar 

Alcalde: No se li accepta la prèvia, per tant procedeixi  

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Per tant, senyor secretari, si us plau, que consti 
en acta. 

Alcalde: Consta en acta 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: que nosaltres sol·licitem fer una prèvia a la qual 
tenim dret i que l’alcalde ens denega la oportunitat de fer aquesta prèvia. Precisament 
la prèvia la que volíem fer és que a l’anterior sessió 

Alcalde: Senyora Rosabel!, la seva prèvia no li consta en acta 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: a l’anterior sessió 

Alcalde:  perquè no ha estat acceptada per tant procedeixi a la votació sobre aquest 
punt de l’ordre del dia 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Bueno, senyor Arnó 

Alcalde:    si no procedirem 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: L’acta, vull dir, 

Alcalde: l’acta de què? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Vostè diu que ja està presa l’acta. L’acta en tot 
cas és el secretari el que ha de decidir si  

Alcalde: senyora Rosabel  

Portaveu del Grup Municipal del PSC: que es posa a l’acta, no vostè 

Alcalde:   no té la paraula si no tracta del punt de l’ordre del dia en el qual ens hem de 
cenyir en els plens, per tant sobre el punt de l’ordre del dia 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: no, el que passa és que en els plens vostè 
senyor Arnó com a persona democràtica hauria de deixar 

Alcalde: Senyora Rosabel, senyora Rosabel 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: No, senyor Arnó, hauria de deixar intervenir al 
grup de la oposició quan li demana fer una prèvia  

Alcalde:  sobre el punt de l’ordre del dia 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: això és el que s’hauria de fer 

Alcalde: Té alguna cosa a dir? O no té alguna cosa a dir? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Si, li estic dient que sí 

Alcalde: sobre el punt de l’ordre del dia 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Li estic dient que si 

Alcalde: Doncs intervingui sobre el punt de l’ordre del dia 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: A, veiam, deixant clar el fet de que nosaltres 
voldríem fer aquesta prèvia i que no se’ns deixa i que ja ens ha dit el secretari que 
consta en acta. Doncs nosaltres sobre aquest punt de l’ordre del dia el nostre vot serà 
d’abstenció. 

Alcalde: Molt bé, doncs queda aprovat per quatre vots a favor del Grup Municipal de 
CIU i quatre abstencions del Grup Municipal del PSC. 

 



AJUNTAMENT DE CALDES D’ESTRAC                                                                 PLE 02/10 –- 29 de gener de 2010 5 
 

Alcalde: Següent punt de l’ordre del dia, que és: 

3. Aprovació, si escau, de l’amortització supressió d’una plaça de la 
plantilla de personal. 
 
“”” 
Atès que el funcionari que cobria la plaça de l’escala d’administració especial, subescala 
tècnica, tècnic de grau mig arquitecte tècnic, va sol·licitar una comissió de serveis, la qual va 
ser autoritzada mitjançant Decret d’Alcaldia de data 28 de setembre del 2007. 

Atès que la Junta de Govern Local va atorgar una pròrroga de l’esmentada comissió de serveis 
per acord de data 29 de setembre del 2009, per un període d dos anys més. 

Atès que aquest lloc de treball ,vacant durant dos anys i novament vacant pel mateix període, 
un cop feta la corresponent anàlisi organitzativa dels llocs de treball, ha quedat demostrat que 
no és necessari, i no va ser recollit en el catàleg descriptiu de llocs de treball de l’Ajuntament 
de Caldes d’Estrac, el qual es va aprovar en cessió plenària. 

Vist l’article 84.3 de la llei 7/2007 de 12 d’abril del Estatut Bàsic de l’Empleat Públic el qual diu 
de forma textual: “Los funcionarios de carrera que obtengan destino en otra Administración 
Pública a través de los procedimientos de movilidad quedarán respecto de su Administración 
de origen en la situación administrativa de servicio en otras Administraciones Públicas. En los 
supuestos de cese o suspensión del puesto de trabajo permanecerán en la  Administración de 
destino, que deberá asignarles un puesto de trabajo conforme a los sistemas de carrera y 
provisión de puestos vigentes en dicha Administración”. 

En proposa al Ple de la corporació de prendre el següent: 

ACORD 

PRIMER:  Aprovar inicialment l’amortització supressió de la plaça de l’escala d’administració 
especial, subescala tècnica, tècnic de grau mig arquitecte tècnic, degut a que una plaça 
d’aquestes característiques és innecessària per les característiques del Municipi de Caldes 
d’Estrac. 

SEGON:  Publicar el present acord al BOP per un termini de 15 dies per tal que les persones 
interessades puguin fer les al·legacions que creguin oportunes, passat aquest termini sense 
que s’hagin produït al·legacions, l’acord s’entendrà aprovat definitivament. 

TERCER:  Donar trasllat del present acord a l’interessat i a l’Ajuntament de Llinars del Vallès i al 
Departament de personal d’aquest Ajuntament. 

           “”” 
 

Alcalde:  

“Atès que el funcionari que cobria la plaça de l’escala d’administració especial, subescala 
tècnica, tècnic de grau mig arquitecte tècnic, va sol·licitar una comissió de serveis, la qual va 
ser autoritzada mitjançant Decret d’Alcaldia de data 28 de setembre del 2007. 
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Atès que la Junta de Govern Local va atorgar una pròrroga de l’esmentada comissió de serveis 
per acord de data 29 de setembre del 2009, per un període d dos anys més.” 

I en l’actualitat, doncs, no l’ocupa ningú, sinó que ha sigut a través de treballs externs i 
les feines d’arquitectura tècnica i d’arquitectura en general passen a l’oficina tècnica de 
l’empresa pública, doncs veiem la necessitat d’amortitzar la plaça que en aquest 
moment no és necessària per l’organigrama d’aquest consistori. Per tant procedim a la 
votació d’amortització d’aquesta plaça. Té la paraula. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Bé, nosaltres senyor Arnó no veiem clar el fet 
de que s’amortitzés aquesta plaça, hem demanat assessorament jurídic al respecte i 
ens diuen que aquesta amortització no és correcta. 

Ens expliquem i els motius pels quals especifiquem que aquesta amortització no és 
correcta són els següents, si que és cert que l’administració, doncs, sustenta 
l’anomenada potestat d’autoorganització que comporta adoptar decisions per a la 
millor organització del seu personal i per a millorar l’eficiència, doncs, en la percepció 
dels serveis públics, però no s’ha d’oblidar que aquesta potestat com totes té els seus 
límits. 

En primer lloc, doncs, els funcionaris tenen dret a la “inamobilitat” amb la condició de 
funcionari de carrera, precisament és el primer dret dels empleats públics, dins dels 
reconeguts per l’article 14 de l’Estatut bàsic de l’empleat públic (EBEP) que comporta, 
doncs, l’anomenat dret al càrrec o dret a la permanència al càrrec. No és que es tingui 
dret per sempre a un concret lloc de treball, perquè l’article 141 del Text Refós del 
Règim Local deixa clar que s’assegura als “ funcionarios de carrera de las entidades 
locales del derecho al cargo sin perjuicio de su adscripción a uno o otros puestos de 
trabajo“ sinó que si es suprimeix i s’amortitza un lloc de treball concret l’Ajuntament si 
pot, en l’ús de l’anomenada potestat d’autoorganització, d’adscriure al funcionari 
afectat a un altre lloc de treball dins de la mateixa administració, de la mateixa 
categoria i sense lesionar els seus drets adquirits, és a dir, respectant el que són els 
seus triennis, les antiguitats, els drets passius, etc. 

I en segon lloc la decisió s’ha de fonamentar jurídicament, doncs, discrecionalitat no 
significa arbitrarietat i l’únic fonament jurídic al·legat en la proposta d’acord que avui 
portem al Ple és l’article 84.3 de la Llei 7/2007, del 12 d’abril de l’Estatut Bàsic de 
l’Empleat Públic, el qual diu que: “Los funcionarios de carrera que obtengan destino en 
otra Administración Pública a través de los procedimientos de movilidad quedarán 
respecto de su Administración de origen en la situación administrativa de servicio en 
otras Administraciones Públicas. En los supuestos de cese o supresión del puesto de 
trabajo, permanecerán en la Administración de destino, que deberá asignarles un 
puesto de trabajo conforme a los sistemas de carrera y provisión de puestos vigentes 
en dicha Administración.” En resum que aquesta amortització d’aquesta plaça no és 
correcta, doncs, el funcionari afectat es troba en la situació de Comissió de Serveis, 
però això no significa que hagi obtingut destinació en una altra administració pública 
perquè el seu lloc de propietat encara es troba a l’Ajuntament de Caldes d’Estrac i té 
dret a tornar al mateix quan s’acabi la Comissió de Serveis i és més si el suprimeixen 
per raons d’interès públic prou fonamentada i li han d’assignar un altre lloc de treball 
dins la mateixa organització respecte el seu nivell. És més jurídicament ens han dit 
que si aquest funcionari presenta al·legacions dins el termini establert i malgrat tot com 
sembla a ser aproven definitivament aquesta amortització del lloc de treball si va al 
Jutjat Contenciós Administratiu té guanyat segur el cas perquè no és correcta 
l’amortització de la plaça que s’està fent. 

A més a més tampoc té sentit i és contradictori amortitzar una plaça quan té un 
contracte administratiu amb un arquitecte com a cap de serveis territorials, tal com va 
informar en la Comissió Informativa i una altra arquitecte tècnica professionals que 
realitzen les mateixes tasques de la plaça que pretenen amortitzar, i a més a més, que 
és molt qüestionable que en lloc de paga’ls-hi en nòmina els hi pagui facturant. Per 
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tant per aquesta doble vessant, pel tema de que l’amortització de la plaça no és 
correcta és il·legal i perquè aquest altre tema que comentàvem, el nostre vot serà 
contrari. 

Alcalde: Molt bé, que ho sàpiguen, doncs, no ho fem perquè sí, és a dir, en el passat 
Ple de juliol del 2009, el 6 de juliol ja es va aprovar el Manual de Funcions d’aquest 
Ajuntament al qual aquesta plaça ja no hi consta i per tant vostès en el seu moment 
van abstenir-se i no van presentar al·legacions, es va revisar l’anàlisi de llocs de treball 
i l’estudi retributiu en el qual aquesta plaça ja no existia, per tant l’únic que es fa és 
donar compliment a l’aprovació d’aquest Manual de Funcions i l’Organització Municipal 
i en el cas de que com vostè diu es presenten al·legacions, bé, les coses van al jutjat 
quan resulta que no se sap exactament qui té la raó, en cas de que ens la donguin, 
doncs, bé i si no ens la donen ja li assignarem una altra plaça si és el cas, per tant en 
aquest moment es troba en Comissió de Serveis de més de dos anys a un altre destí i 
creiem que aquesta plaça no és necessària i com diu vostè si algun dia, doncs, algú 
ens obliga a readmetre no tenim res contra aquesta persona, faltaria més, per tant se li 
assignarà un altre lloc. El que està clar és que les funcions d’arquitecte tècnic no estan 
contemplades en el Manual de Funcions d’aquest Ajuntament i per tant l’únic que fem 
és regularitzar la situació. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Bé nosaltres només tornar a insistir que vist que 
el que s’està fent és una cosa que no és legal, que no és correcta, vostè vol, doncs, 
que vagi al jutjat, una llàstima perquè el que està fent, doncs, és amortitzar una plaça 
de manera il·legal i en aquest treballador, en aquest funcionari de la casa, doncs, 
posar-lo, això, en una situació que haurà d’anar en un jutjat a un Contenciós 
Administratiu quan no hauria de ser d’aquesta manera perquè el que s’està fent no és 
legal, no és legal i a més a més, vostè justifica això en el fet de que hi ha el Manual de 
Funcions i l’anàlisi dels lloc de treball que va ser, doncs, aprovat en a l’anterior Ple, el 
que diu la Llei és el que preval, és el fet de que aquest Funcionari està en Comissions 
de Serveis abans de que hi hagués, doncs, aquesta revisió del Manual de Funcions i 
l’anàlisi dels lloc de treball, això és el que preval, per tant nosaltres volem que quedi 
constància, que estem totalment en contra i que s’està fent una cosa, una amortització 
d’una plaça en un funcionari de la casa que és un tema incorrecte i totalment il·legal. I 
que és una llàstima que un funcionari de la casa tingui que anar, a un Jutjat 
Contenciós Administratiu per poder defensar el seu lloc de treball, per poder defensar 
la seva plaça i que és encara més greu que l’alcalde digui aquí, en un Ple precisament 
això, digui que en tot cas ja se’n anirà la Jutjat i que allà ja es decidirà quan d’origen el 
que s’està fent és il·legal i no és correcte. 

Alcalde: Senyora Rosabel, jo li agrairia que les paraules de il·legalitat les tatxi d’aquest 
Ple, perquè la legalitat o la il·legalitat l’acaba decidint un jutge, no un regidor el qual pot 
donar la interpretació que cregui més oportuna  

Portaveu del Grup Municipal del PSC: miri 

Alcalde: permeti’m ha tingut els dos torns de rèplica i per tant la presidència té l’últim 
torn. La il·legalitat torno a insistir depèn del Jutjat, si es creu es donarà i si no es creu, 
doncs, s’interposen contenciosos: La via contenciosa administrativa és una via en la 
qual els ciutadans, els funcionaris i totes les administracions tenen dret a anar-hi per 
dirimir les seves diferències, òbviament són diferències perquè no es comparteixen 
criteris iguals i en aquest cas és el jutge qui dictamina si és correcte o incorrecte, no 
il·legal, perquè el tema de la il·legalitat té unes altres connotacions en els quals dubto 
que tingui els coneixements suficients com per poder-nos-el definir. Si us plau, li 
agrairia que el tema de il·legalitat no el verbalitzi tantes vegades perquè comporta 
torno a insistir, unes connotacions en els quals algun dia algú haurà de prendre 
mesures. Per tant li agrairia que digués, doncs, que en el seu parer no és correcte, en 
el seu parer, doncs, pot vulnerar tal o qual llei o tal o qual article però li agrairia si us 
plau, torno a insistir en que la paraula il·legal ho treies del vocabulari d’aquest Ple. 
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Portaveu del Grup Municipal del PSC: Nosaltres el que li dèiem senyor Arnó és 
precisament això, vull dir que tal com hem comentat, és un tema que no és correcte, 
que és incorrecte i que és una llàstima, és una llàstima que un funcionari de la casa es 
vegi obligat a haver d’anar a un Contenciós Administratiu, haver d’anar al Jutjat a 
defensar el seu lloc de treball i que l’alcalde ho digui tan tranquil·lament i tan 
obertament aquí en el Ple, de dir en tot cas ja se’n anirà al Jutjat, ja el defensarà el 
Jutjat i el Jutjat serà qui decidirà quan la llei li deixa molt clar que és un tema que no és 
correcte, que no és un tema que el que s’està fent és una injustícia per aquest 
treballador perquè a ell li preval per sobre de tot la seva condició de funcionari i per 
tant la seva Comissió de Serveis. Està en ple dret per poder seguir-la exercint perquè li 
haurien de guardar la plaça com a funcionari de carrera i com a Comissió de Serveis 
pactada conjuntament entre aquest Ajuntament i de l’Ajuntament on es troba. 

Alcalde: Aquesta explicació la trobo més raonable i per tant podem tindre les 
discrepàncies dintre doncs del context. Nosaltres no ho fem perquè si, tenim els 
nostres assessors se’ns diu que és correcte el que fem, torno a insistir és un tema de 
criteri i el nostre criteri és aquest i òbviament entenc que no el pugui compartir, per tant 
el seu vot, si us plau? 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: El nostre vot, ja hem deixat clar que és 
totalment en contra. 

Alcalde: Molt bé, doncs queda aprovat per quatre vots en contra del Grup Municipal del 
PSC i cinc a favor del Grup Municipal de CIU. 

 

Passem al següent punt de l’ordre del dia  

4. Aprovació, si escau, d’un ajut econòmic per col·laborar a pal·liar la 
catàstrofe que ha patit el poble haitià. 
Alcalde: en el qual aquest va ser un acord que em sembla que podem dir que va ser 
conjunt  

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Si 

Alcalde: Molt bé, Doncs, va ser un acord pres en Comissió Informativa del Ple i en la 
que, és a dir, el que s’aprova realment és: 

“”” 

Atès que el passat 12 de Gener del 2010 un terratrèmol de 7,3 graus en l’escala Rich ter va 
sacsejar Haití ocasionant nombroses pèrdues humanes i materials. 

Atès que la població haitiana ja es trobava des de fa temps en una situació molt vulnerable i 
sota els efectes d’una greu crisi socioeconòmica la qual cosa ha aguditzat el desastre. 

Atès que davant d’aquesta catàstrofe el Fons Català de Cooperació al Desenvolupament, de 
quina entitat n’és soci l’Ajuntament de Caldes d’Estrac, posa en marxa una campanya 
d’emergència dins la filosofia de reconstrucció post emergent, per tal de donar suport als 
esforços que el propi país ha començat a dur a terme amb l’acompanyament de la Cooperació 
Internacional. 

Atès que l’Ajuntament de Caldes d’Estrac és sensible a la catàstrofe humana que està patint el 
poble haitià. 

Es proposa al Ple de l’ajuntament de prendre el següent: 

ACORD 
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PRIMER:  Aprovar una aportació de  500 €, al projecte: “Resposta als efectes del terratrèmol a 
Haití: Fase de Reconstrucció”, promogut pel Fons Català de Cooperació al Desenvolupament 
de quina institució és soci l’Ajuntament de Caldes d’Estrac 

SEGON: Posar a disposició de tots aquells ciutadans i ciutadanes que vulguin fer les seves 
aportacions al següent número de compte bancari 2042 0052 25 3110000136. A mida que es 
facin imposicions aquestes seran traspassades al Fons Català de Cooperació al 
Desenvolupament. 

TERCER:  Facultar al Sr. Alcalde per signar tota aquella documentació que sigui necessària. 

QUART:  Donar trasllat del present acord al Fons Català de Cooperació al Desenvolupament i al 
Departament de Tresoreria Intervenció d’aquest Ajuntament. 

           “”” 

Alcalde: Un número de compte que sortirà publicat en tots els mitjans possibles i 
locals, que a mesura que es vagin fent imposicions aquestes seran traspassades al 
Fons Català de Cooperació al Desenvolupament fins un temps prudencial, llavors es 
donaria de baixa el compte com en altres ocasions s’ha realitzat per catàstrofes 
similars. Té la paraula. 

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Bé nosaltres, doncs, evidentment totalment 
d’acord en fer aquesta aportació i a obrir doncs aquest compte per tal de poder donar 
suport i ajudar els damnificats d’aquest terratrèmol d’Haití per tant, evidentment, el 
nostre vot serà favorable. 

5. Mocions 
Alcalde: Molt bé. El següent punt de l’ordre del dia són mocions que no n’hi ha cap. 

Passarem a l’apartat de Precs i preguntes, si unanimitat, si perdoneu. Aprovat per 
unanimitat. 

6. Precs i preguntes 
Alcalde: Passaríem a l’apartat de Precs i preguntes en el qual hi havia unes 
preguntes verbals realitzades a l’anterior Ple i que més o menys i cito textualment 
perquè consten en acta. Si les vol llegir textualment el senyor regidor Miquel González 

El regidor Sr. Miquel González: Abans de començar voldria saber si han pogut 
repassar el tema aquell sobre la Riera o Torrevella sobre el tema dels contenidors. 

Alcalde: Bé, això seria un tema que com que va quedar suspès passarà pel proper Ple, 
òbviament, i per tant si vol la pregunta número tres, la pregunta número 3, perdoneu, 
la pregunta número tres que feia referència als contenidors soterrats de la Riera no ho 
responem ara sinó que la responem a la propera, si els hi sembla perquè la resposta 
evidentment està encaminada en a la pregunta número 3 que tal com està en a l’acta. 

El regidor Sr. Miquel González: Hem vist un fulletó turístic de Caldes on hi ha 
fotografies de diferents persones, menors d’edat també i voldríem saber si compleixen 
la llei de protecció de dades i la protecció del menor i tenen permís signat pels pares o 
tutors.  

Alcalde: Bé, llàstima no hem portat el fulletó. Bé, els menors que surten en el fulletó 
són la família del fotògraf que van posar per realitzar les imatges, per tant els únics 
menors existents són, insisteixo els familiars de la persona que va fer les fotografies, 
per tant evidentment tenen el seu propi consentiment. 

Següent pregunta: 
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El regidor Sr. Miquel González: quan sortirà la nova concessió d’escombraries i de 
l’escombra al carrer, quan tenen previst treure aquest nou contracte. 

Alcalde: Bé, ja vam mencionar si no recordo malament en el Ple de les ordenances 
que sortiria el primer trimestre del 2010 que s’havia demanat pròrroga m’imagino que 
no és un contracte, un concurs d’escombres al carrer si no d’escombrar el carrer i en 
principi l’està assumint l’Ajuntament, per tant en aquest cas quan sigui procedent i 
quan es realitzi evidentment ho posarem en coneixement del Ple i dels Grups 
Municipals. 

El regidor Sr. Miquel González: Voldria saber quina és l’empresa i a quin preu ha 
costat a aquest Ajuntament una barana que s’ha instal·lat al pavelló. Qui ha signat 
aquest projecte d’obra? Que avali la seguretat de la mateixa. 

Alcalde: Les obres de millora del Pavelló de la Piscina on es va fer concurs amb el 
FEIL es va  posar un apartat que deia millora en a l’entorn i es va comprometre 
aquesta empresa a la instal·lació d’una barana. No requereix cap mena de projecte. 
L’empresa va ser CURIBERIA, SL, consta en a l’expedient del FEIL. 

El regidor Sr. Miquel González:  No consta informe 

Alcalde: és que per posar una barana no cal informe o és que van demanar informes 
quan van posar baranes pel municipi. 

El regidor Sr. Miquel González: Si és de seguretat, si. 

Alcalde: No és de seguretat una barana. 

El regidor Sr. Miquel González: Val, val 

El regidor Sr. Miquel González:  Voldríem saber si l’informe de deficiències de l’escola 
bressol que l’alcalde tampoc era coneixedor encara que estava dintre del registre 
d’entrada. “Bueno”, més o menys explica això. Ara que després de l’últim Ple ja se’l 
haurà pogut llegir. Voldríem saber de l’informe de deficiències de l’escola bressol que 
l’alcalde no era coneixedor encara que estava dintre del registre d’entrada. Ara que 
després de l’últim Ple ja se’l haurà pogut llegir, si ja sap totes les deficiències que hi 
ha, si s’ha fet alguna actuació. 

Alcalde: Les deficiències “subsanables” ja ho han estat. Següent pregunta. 

El regidor Sr. Miquel González:  Voldríem saber la raó per la qual no s’ha fet la trobada 
de creadors quan hi havia un compromís de que fos bianual 

Alcalde: S’ha optat per un altre model, en el qual prevaleixin les propostes dels 
ciutadans. Com poden ser la mostra de Guitarra o les mostres de Cant Coral que 
recentment es farà aquest any, per tant són altres models i són aquells que demana la 
ciutadania. 

El regidor Sr. Miquel González: Bianual era un compromís seu no era un compromís 
nostre 

Alcalde: Miri,  

El regidor Sr. Miquel González:  Canvi de compromisos  

Alcalde: allò que demana la ciutadania és lo que aquest Ajuntament, i el seu govern 
està disposat a fer. Allò que no reclama la ciutadania, doncs, òbviament, no. 

El regidor Sr. Miquel González: Bé, verbals m’imagino que per respondre el següent 
Ple. Les podem fer? 

Alcalde: Si, si us plau. Jo li agrairia que les realitzés però si ens entrega després per 
escrit evitarem potser errors materials. 

El regidor Sr. Miquel González:  Jo estic convençut de que si, que la transcripció era 
Torrevella el que passa que... miri de dilluns a avui s’han arreglat els contenidors. Veu 
com va entendre que era Torrevella? 
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Alcalde: Perdona. A Torrevella, no,  

El regidor Sr. Miquel González:  De dilluns a avui, s’ha arreglat. 

Alcalde: a Torrevella està igual 

El regidor Sr. Miquel González: Els contenidors s’han posat al seu lloc, vull dir que 
tranquil 

Alcalde: Senyor González 

El regidor Sr. Miquel González:  Ja li enviarem per escrit, “se lo enviaremos por escrito, 
no te preocupes. No té preocupes”. 

Alcalde: Bueno, si us plau. 

El regidor Sr. Miquel González:  Voldríem saber si Estudis Villaroel que s’està 
emportant contractes de direcció d’obres i manteniment, “bueno” i de seguretat 
d’aquest Ajuntament i treballa o és soci vinculant el senyor Joan Antoni Gil i Puertas 
que és arquitecte municipal d’aquesta casa. Està fent ara se li ha atorgat a part de 
diferents coses de direcció d’obres del magatzem de la brigada i voldríem saber si en 
aquest estudi, en aquest despatx i treballa el mateix arquitecte municipal i l’enginyera 
de l’Ajuntament. 

Com a pregunta número 2 voldríem saber de Can Soler de l’empresa MYRPE que està 
tramitant una llicència d’activitats, voldríem saber com està la tramitació d’aquesta 
llicència d’activitats amb el tema dels apartaments turístics. A veure en quin procés 
està, si ja està aprovat, si no està aprovat? Quan es presentarà a la Junta de Govern 
quan s’acabaran aquests apartaments turístics i quan els veïns i veïnes de Caldes 
podrem saber quan començarà aquesta activitat d’apartaments turístics a dintre de 
Can Soler. Sobre tot perquè va vinculat amb un préstec que hem de retornar i 
aleshores saber en quina llicència tindrà quina data i sobre tot quan s’acabaran 
aquests apartaments turístics i quan es començarà l’activitat. 

Com a pregunta número 3 tenim sobre el Mercat Municipal la parada número 2 tornem 
a reiterar i com que no se’ns ha contestat mai tornem a reiterar una altra vegada la 
pregunta, llicència d’activitats, entrada del projecte d’aquesta nova parada, quan s’ha 
aprovat, en quina Junta de Govern i en quina Junta de Govern s’ha aprovat aquesta 
llicència d’activitats. 

Com a pregunta número 4 per què aquest Govern Municipal amb les inversions del 
2010, la veritat és que no hem pogut veure les inversions i no sabem fins on arriba el 
PUO2 d’aquest milió d’euros d’urbanitzar però per què els veïns del Pont del Sergent 
s’han de fer càrrec del 100 % de la seva urbanització? 

Pregunta número 5 Myatec, la famosa empresa Myatec torna a fer rectificació de 
factures, per què es va entrar el mes de setembre la factura número 9/2825? i per què 
s’ha hagut de modificar fins el desembre del 2009? I si hi ha algun escrit per part de 
l’Ajuntament reclamant això, perquè no hem vist a cap registre de sortida que des de 
l’Ajuntament se li estigui reclamant que aquesta factura no sigui correcta i per tant ens 
estranya que una empresa entri una factura del mes de setembre i després ells 
mateixos rectifiquin aquesta factura i l’entrin el mes de Nadal, el mes de desembre. 

Pregunta número 6 d’aquesta empresa que ha dit Cubriiberia que és la que ha fet 
aquesta barana, i ha fet diferents coses, “bueno” l’empresa Cubriiberia no ha fet la 
barana tothom sap qui ha fet la barana, també, també tenim una entrada de factura i 
una rectificació posterior, també ens agradaria saber per què? I si a l’equip de Govern 
que vostè gestiona perfectament hi ha fet alguna mesura o ha sigut directament 
l’empresa la que ha fet aquesta modificació de factura  

Alcalde: Si ens la pot identificar?  
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El regidor Sr. Miquel González: Com que la faré per escrit perquè es veu que no tenen 
temps en dos mesos per poder contestar ja li enviaré. Però “bueno” li dic 
tranquil·lament Cubriiberia factura 4/2009 sèrie, la factura 135/2009. 

La pregunta número 7 la veritat és que per fer baranes jo crec que s’ha de tindre un 
informe quan de menos d’un tècnic que asseguri tan la instal·lació com la manera de 
posar-la, però vostès diuen que no. Sí que voldríem saber quin tècnic va autoritzar que 
la nau de la brigada es fes servir per les dates de Nadal. Quin tècnic va autoritzar que 
pogués entrar gent en mig d’una obra per poder treballar a dintre en coses que no eren 
la pròpia empresa, no eren la pròpia obra sinó en coses de Nadal, m’agradaria saber 
quin tècnic de l’Ajuntament va firmar l’informe conforme podia entrar la gent i qui 
s’hagués fet responsable en cas d’accident. 

Pregunta número 8 hem estat discutint durant temps el tema del lloguer del camió 
grua, ens agradaria saber el 2008 que es va gastar aquest Ajuntament en lloguer de 
camió grua, el lloguer que es va gastar el 2009 amb un camió grua i com que ha sortit 
denegat la subvenció per aquest camió grua famós, ens agradaria saber com es farà 
la poda d’aquest 2010 i que tenen previst gastar-se per aquest 2010. 

Com a pregunta número 9 pel següent Ple amb el moviment de l’uralita del Parc 
Muntanyà vostè va dir que l’empresa Ramon Vicario havia fet els moviments que 
s’havia portat a un dipòsit ens agradaria saber primer quina factura ha cobrat?, quin 
registre d’entrada té aquesta factura? i a quin dipòsit es va portar aquesta uralita i qui 
va ordenar a Ramon Vicario que es fes aquesta feina. 

En la pregunta número 10 en a l’últim Ple vostè va comentar que la radio no 
funcionava i va dir que el Ple es passaria per diferit ens agradaria a veure si ens podia 
dir que vol dir per vostè diferit, si s’informa a la ciutadania, si no s’informa, si es passa 
amb un megàfon o alguna cosa quan es passa per diferit un Ple o es connecta un e-
mail a les quatre de la tarda. 

Ens agradaria saber perquè l’equip de Govern ha decidit que la carretera de Sant 
Vicenç sigui de sortida, qui ha fet l’informe, per què no és d’entrada? Quina valoració 
ha fet aquest equip de govern perquè la carretera de Sant Vicenç sigui de sortida?, 
quines raons hi ha i si hi ha informe de la Policia Local o del Cap de la Policia. 

En relació al mur de la carretera. Pregunta 12 En relació al mur de la carretera de Sant 
Vicenç i veiem que vostè ha signat un decret on fa que li remetin informe tan la 
constructora com la directora d’obres, com la Policia Local, ens agradaria saber on 
està l’informe de la Policia Local, ja que no hi ha registre d’entrada del mateix i si hi ha 
informe de la Policia Local en quin registre d’entrada té i si la Policia Local manté que 
la carretera segueixi oberta sense cap tipus de protecció. 

Pregunta número 13 en relació a un registre d’entrada en la qual es denuncia al 
regidor senyor Marcos Blázquez de diferents amenaces i insults a un veí. Voldríem 
saber quina és la posició de l’equip de govern. Se m’ha insultat, s’ha abusat del poder, 
diu aquesta persona, ens agradaria saber la posició de l’equip de govern i quina 
resposta tindrà aquest veí. 

Pregunta número 14 se’ns va fer a finals del 2008 o principis del 2009, una moció per 
adherir-nos al Correllengua 2009, quin acta cultural es va fer durant el 2009 del 
Correllengua. 

Pregunta número 15 se’ns va fer durant el 2009, 2008 una moció per la protecció de 
les carreteres en relació als accidents de motos, ens agradaria saber durant el 2009 
quina actuació va tenir l’equip de govern. 

Pregunta número 16 hem vist que s’ha obert “Voluntaris per la Llengua” ens agradaria 
saber quans voluntaris per la Llengua han hagut. 

Pregunta número 17 ens agradaria saber la facturació del futbol sala, els seus equips 
de més de 16 anys al Pavelló Municipal, els ingressos que han hagut a les arques 
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municipals durant l’any 2008 i 2009. Voldríem informar que les comptes del 2008, la 
Comissió Especial de Comptes s’havia de reunir el juny del 2009 i encara no s’ha 
celebrat. Ho dic perquè lo més normal amb aquesta resposta és que ens diguin que ja 
faran la Comissió Especial de Comptes, però com que ha passat la Comissió Especial 
de Comptes demanarem si us plau, que els equips de més de 16 anys de Futbol Sala 
ens diguin que van ingressar aquest Ajuntament el 2008 i les del 2009, tranquil·lament 
esperarem a la Comissió Especial de Comptes que segur que vindrà amb temps i 
forma. 

Pregunta número 18. En relació al tancament de l’entrada a la N-II en temps i durada 
de dos mesos i mig segons informen en carta. Ens agradaria saber com s’ha 
consensuat amb el sector del comerç i la restauració de Caldes aquest tancament. 
Quantes reunions han tingut amb el sector del comerç i restauració? i quines reunions 
han tingut i perquè s’ha agafat aquest trimestre en lloc d’agafar el trimestre octubre-
novembre, setembre-octubre-novembre. Per què aquesta data i no més tard? Quin 
consens han trobat? 

Pregunta número 19 En l’exposició pública del dissabte del senyor alcalde ens 
agradaria saber si es va informar del rebuig de la Direcció General d’Urbanisme del 
nou Pla de les escoles del gran tema del projecte de futur del seu govern i després 
dintre d’aquest apartat la nota de premsa que ha tret aquest Ajuntament diu que 
Urbanisme li havia dit que “si”, que li havia dit que si a tot al que vostè va presentar. 
Doncs, bé, només li demanem una còpia d’aquest registre d’entrada, la còpia d’aquest 
registre d’entrada on es digui. Mira, amb aquest registre d’entrada, amb aquest 
número de registre d’entrada hi ha l’afirmació del Departament d’Urbanisme dient que 
havien de fer aquestes modificacions i amb això, i això i això aquest projecte tirava 
endavant. El registre d’entrada conforme acrediti aquesta afirmació de part de l’alcaldia 
amb una nota de premsa i una altra afirmació que diu l’Ajuntament és promotor 
d’aquest Pla Urbanístic. Aleshores ens agradaria saber, que ens expliqués que vol dir 
que l’Ajuntament d’aquest poble és promotor d’aquest Pla Urbanístic, em sembla que, 
“bueno” que dintre de un parell de mesos ja ens ho podrà informar. I no tenim cap 
pregunta més. 

Alcalde: Jo li agraeixo tot aquest reguitzell de preguntes però si hagués treballat una 
mica abans, uns quans dies abans ens les hagués pogut presentar per escrit i el públic 
que avui ens assisteix no hagués tingut que esperar les respostes dos mesos, perquè 
segurament li haguéssim pogut donar, però ja veiem doncs que la seva tònica, no és 
presentar-les per escrit, bé, doncs, perquè puguem trigar més a respondre-les. Cap 
problema, els hi respondran quan correspongui, però cregui’m faci una mica d’esforç i 
potser un parell de dies abans les hagués pogut presentar. 

El regidor Sr. Miquel González:  No es preocupi, que jo faré l’esforç necessari 

Alcalde: Bé 

El regidor Sr. Miquel González:  puc parlar, o no? el proper Ple ja presentaré les 
preguntes  

Alcalde: Bé, molt bé 

El regidor Sr. Miquel González: Però clar,  

Alcalde: Si que se’ns va demanar una pregunta a la qual se’ns deia que hi havien 
menors en els quals entraven en el gimnàs del Poliesportiu i que vostès denunciaven 
el fet de que hi haguessin menors. Doncs, bé, el tècnic d’esports responsable, el tècnic 
d’activitats de lleure ens diu, doncs, que els menors que hi entren en el Poliesportiu, 
doncs, tenen les autoritzacions dels seus propis pares i per tant tot en regla tal com ha 
de ser. És a dir, si hi ha algun menor en el Poliesportiu que faci gimnàstica l’avala el 
seu propi pare. 

El regidor Sr. Miquel González: No, no podem parlar, eh! Jo el Ple me’l faria vostè sol. 



AJUNTAMENT DE CALDES D’ESTRAC                                                                 PLE 02/10 –- 29 de gener de 2010 14 
 

Portaveu del Grup Municipal del PSC:  Si 

Alcalde: Miri, doncs molt bé 

El regidor Sr. Miquel González:  Perquè, què ens ha dit ara. Estic parlant i em talla i 
està aquí contestant una pregunta 

Alcalde: No, perdoni, no li he tallat 

El regidor Sr. Miquel González:    una pregunta que nosaltres no hem fet, no sé d’on 
s’ha tret aquesta pregunta? 

Alcalde: Escolti, això és... 

El regidor Sr. Miquel González: A veure, hi ha preguntes dintre del Ple, moltes 
preguntes que vostè no ha contestat mai 

Alcalde: Senyor González 

El regidor Sr. Miquel González: el que passa que agafar el tècnic aquest o el cap 
d’obres, o el cap de la brigada i fer-li firmar un paperet  

Alcalde: Perdoni, no, un paperet no,  

El regidor Sr. Miquel González: això és lo més fàcil del mon, no es preocupi, no es 
preocupi 

Alcalde: permeti’m, ens van demanar informació 

El regidor Sr. Miquel González: estava parlant, m’ha tallat  

Portaveu del Grup Municipal del PSC: Si 

El regidor Sr. Miquel González: Li estava explicant perquè 

Alcalde: Senyor González 

El regidor Sr. Miquel González: No, no  

Alcalde:    no l’he interromput 

El regidor Sr. Miquel González: No, no si no tinc cap problema 

Alcalde: Senyor González, em permet? 

El regidor Sr. Miquel González: no, home, no, si no tinc cap problema 

Alcalde: Miri, vostès en un Ple ens van demanar i van denunciar el fet de que hi havia 
menors de que entraven en el gimnàs i que demanaven explicacions, òbviament hem 
agafat el tècnic li hem demanat explicacions, ens ha fet l’informe, ens ha ajuntat les 
fitxes en el qual els menors que hi ha en el gimnàs, porten la autorització del seu pare. 
Escolti’m, jo penso que me’n alegraria si em contestessin allò que vaig demanar fa uns 
quans mesos. 

El regidor Sr. Miquel González:    ...vam demanar, jo entenc que vostès va entendre, 
no, però clar hem demanat informes econòmics, per activa i per passiva 

Alcalde: Senyor González, senyor González, miri 

El regidor Sr. Miquel González: esperi un moment, deixi’m parlar 

Alcalde: no, senyor González 

El regidor Sr. Miquel González: perquè quan vostè parla 

Alcalde: Permeti’m, senyor González, miri escolti 

El regidor Sr. Miquel González: per activa i per passiva    Comissió Especial de 
Comptes del 2008 

Alcalde: Senyor González 
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El regidor Sr. Miquel González:  no s’ha fet, no ens dona els informes i ara ens treu 
això 

Alcalde: Miri, escolti 

El regidor Sr. Miquel González: Que hi ha les firmes dels pares, quans, quans menors 
han entrat allà? Té la seguretat aquesta? Pues molt bé 

Alcalde: Escolti’m, senyor González, vostès demanen i nosaltres els hi responem quan 
és possible. Sempre se’ls hi respon. Però “bueno” i ara permeti’m, i ara permeti’m 

El regidor Sr. Miquel González: Jo dintre de dos mesos vull la llicència d’activitats de la 
parada 2 del mercat 

Alcalde: Molt bé 

El regidor Sr. Miquel González: ... i l’altra també      

Alcalde: Escolti’m tindrà lo que, lo que hagi de tenir 

El regidor Sr. Miquel González: Si, home, si lo que . 

Alcalde: tindrà 

El regidor Sr. Miquel González:    ha aprovat la Junta de Govern  

Alcalde: Tindrà lo que hi hagi aprovat i lo que hi hagi a dintre l’Ajuntament, lo que no hi 
ha no se li pot donar. I ara permeti’m que jo li faci una pregunta i guardi-se-la pel 
proper Ple, evidentment no ens l’ha de respondre. Miri, la Junta de Govern de l’11 de 
Juliol del 2006 va aprovar un pressupost de l’empresa, d’una empresa, no diré noms 
perquè penso que l’empresa no en té cap culpa per valor de 4.000 euros per 
reproducció de gegants i el dictamen diu: “per motiu de la celebració dels 25 anys del 
gegants de Caldes s’ha decidit encarregar unes reproduccions dels gegants que 
aniran en unes caixes amb el logotip també dels gegants, vist el pressupost presentat 
per aquesta empresa i vist, doncs, que hi ha prou consignació pressupostària”, bé 
encarreguen 4.000 euros en reproduccions de gegants. Simplement és “sapiguer” si és 
que en queda algun en algun lloc, perquè ens agradaria tindre almenys algun, 
“sapiguer” quants en van encarregar, on van anar a parar, a qui es varen repartir i si 
n’hi ha algun a algun lloc, en algun calaix que no hem “sapigut” trobar, perquè pobres 
de nosaltres, a vegades no som prou capaços de trobar-ho i més que res tinguer-ne un 
perquè si n’hi ha suposo que era per entregar a autoritats que vinguessin al municipi i 
per tant fer la gràcia del 25è. aniversari que també ens agradaria tindre’ls i com a 
mínim, doncs, si s’han esgotat tots, escolti, porti’ns-en un que segur que en deuen 
tindre perquè en puguem fer una reproducció idèntica. Això per la propera no cal que 
m’ho respongui ara. 

El regidor Sr. Miquel González: No es preocupi que nosaltres l’informarem d’això. 
Vostè també podria informar 6.000 euros en “botelles” de cava de l’any 2009 on han 
anat a parar? 

Alcalde: No pateixi 

El regidor Sr. Miquel González: A veure on se les ha gastat, no se les ha gastat. A 
veure quantes queden. I sobre tot si cada veí d’aquest poble pot tenir una botelleta de 
cava quan un ajuntament s’ha gastat un milió de pessetes amb “botelles” de cava en el 
moment econòmic que està. Però no es preocupi que nosaltres li contestarem això 
dels gegants i vostè ens contesta la del cava. 

Alcalde: No pateixi 

El regidor Sr. Miquel González: però tranquil que nosaltres portarem la resposta dels 
gegants. 

Alcalde: Si, si, si, si, òbviament 



AJUNTAMENT DE CALDES D’ESTRAC                                                                 PLE 02/10 –- 29 de gener de 2010 16 
 

El regidor Sr. Miquel González: I sinó tranquil·lament es pot vostè adreçar al president 
de geganters que també li podrà contestar. 

Alcalde: Escolti’m, no cal que ens adrecem al president dels geganters, perquè això és 
una aprovació municipal 

El regidor Sr. Miquel González: no es preocupi 

Alcalde: Senyor González! 

El regidor Sr. Miquel González:   no cridi 

Alcalde:   em permet acabar, si us plau? 

El regidor Sr. Miquel González: no me cridi, no perdi els papers 

Alcalde: Senyor González això és una aprovació de Junta de Govern, per tant vostè 
formava part d’aquesta Junta de Govern, la senyora Rosabel formava part de la Junta 
de Govern i és a vostè que li demanem. 

El regidor Sr. González diu que també es poden dirigir al president dels Geganters. 

Alcalde: no entenem perquè ens hem de dirigir, 

Alcalde: Passa la paraula al públic assistent. 

 
I no havent-hi més assumptes dels quals tractar, i essent les catorze hores cinc minuts, 
s’aixeca la sessió i per a constància del que s’hi ha tractat i dels acords presos, estenc 
aquesta acta, que certifico com a secretari. 
 


